
      REFERAT 
 

GENERALFORSAMLING: CYKLISTFORBUNDET, HOLSTEBRO AFDELING. 

 

DAG:  onsdag DATO: 5.3.2025 KL: 19.00 -21 

 Deltagere: Kirsten, Inger A, Vera, Jens T, Bent Conrad, Jørgen T, Leif W, Hans Jørgen, Lene, Flem- 

 ming, Jes & Grete, Kjeld, Lisbeth K. = 14 stk. Afbud: Jens Kokholm, Bente Sletting. 

        Hans Jørgen bød velkommen til generalforsamlingen.  

1. Valg af ordstyrer 

  og referent. 

Bent Conrad Pedersen blev valgt.  

Generalforsamlingen er lovligt indvarslet. Referent: Vera Bagge 

2. Bestyrelsens 

 beretning ved 

   Hans Jørgen - HJK. 

Vi er 68 medlemmer. 67 på seneste liste fra København, men 

Jørgen Thomassen har også betalt kontingent – så HJK finder lige 

ud af, hvordan det hænger sammen. 

Onsdagscykelturene har haft mindstetal 3 og flest deltagere: 23. 

Gennemsnitligt svajer det mellem 15 og 20 stk. pr. uge. Det har 

været gode onsdagsture. I 2024 har der udover disse været 

arrangeret ture ud ekstern til bl.a. Mors – gårdbageriet. Det er 

lukket nu, så godt vi lige nåede at besøge dette vidunderlige sted. 

Morsturen huskes også for en ufattelig omgang regn. Helt vildt. 

Klosterheden. Handbjerg, Vedersø med utroligt meget tordenvejr. 

Den dag vi cyklede i Vedersø/Staby – blev en hest ramt af lynet i 

Ulfborg (få km væk fra os) Hesten døde! Ja, det var også vildt. 

Kartoffelkælderen. Kytterup Havn, Sevel/Stubbergaard osv.  

Tak til turlederne af disse eksterne ture, hvor der var fin opbakning. 

4 stk.: Bent Conrad, Inger A, Bente V, Vera B var på 

Birkelundsskolen en morgen og dele postkort m.v. ud til eleverne 

vedr. ”husk lys på cyklen”. Vi var der vel 1 time – så var vort 

materiale uddelt. Bent Conrad nævner, at det kan virke stødende, 

at materialet havde sponsornavn ”GF” – her kunne vi ønske os, 

der havde stået ”Cyklistforbundet”. Vera nævner, at det var 

skuffende, at Dagbladet og Holstebro Onsdag slet ikke bragte så 

meget som en linje af vores indsendte pressemeddelelse.  

Vera erindrede dem endda om at bringe det – men stadig talte vi 

”for døven øren”. Ærgerligt.  

Tak til Vera for at holde cyklisternes sommerfest i juni 2024. 

Tak til Bent Conrad og Lene for at stå for vores julefrokost på Huset 

december 2024. 

Om samarbejdet med Hovedkontoret i København oplyser HJK – 

det går aldeles upåklageligt. HJK har lagt midler ud og han har fået 

dem refunderet fra København. Dog var der lige en svipser vedr. 

bilag for julemøde, men det blev der rettet op på og fejlen fundet.  



HJK nævner, at vi i 2025 har planlagt 12 ture udover onsdagsture. 

Skal vi have loft over antal ture?  

Forsamlingen: Nej det er virkelig en lykkelig situation, at så mange 

vil tage en tur. Vi er så heldige, at det er tilfældet.  

Mange tak til Hans Jørgen. Beretningen blev godkendt. 

3. Kassererens beret-

 ning og revideret 

 regnskab ved Hans 

 Jørgen Knudsen. 

 

 

 

 

 

 

 

Hans Jørgen orienterede således: 

Medlemsgebyr Huset 250 kr. 

Generalforsamling 2024 655 kr. 

Mors-turen   970 kr. 

Julemødet HUSET 510 kr. – i alt kr. 2.385. 

HJK har fået sit udlæg refunderet. Resten er gået internt mellem 

HUSET og Cyklistforbundet, København. 

 

I 2025 er der søgt om følgende: 

Salling Natursti   200 kr. 

Nissum Fjord Strandingsmuseet  1800 kr. 

Stauning Fly   1800 kr. 

Huset, generalforsamling, medlemsgebyr – sluttal 5800 kr. 

Cyklistforbundet giver tilsagn til 4.000 kr. ud af disse 5800 kr. og 

der er vi tilbøjelige til at sige, at så må vi se bort fra 

Strandingsmuseet. Nissum Fjord rundt bliver en flot tur alligevel. 

Tak Hans Jørgen Knudsen. Kasserers beretning godkendt. 

 

4. Behandling af 

 indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 

Jørgen Thomassen har fra Karsten Filsø fået oplyst, at der tænkes i 

cykelsti fra Holstebro til Idom – altså med hovedvejen. Men vi ved 

ikke, hvornår det kan tænkes at være en realitet. Dog er tanken da 

noget så skøn. Tak for det Jørgen. 

5. Valg til bestyrelsen, 

 suppleanter.   

 

 

 

 

 

Konstituering: 

På valg er:  Hans Jørgen Knudsen og Jørgen Thomassen.  

 Begge blev genvalgt.  

  

Bestyrelsen består således af: Hans Jørgen Knudsen,  

Jens Kokholm, Jørgen Thomassen, Anna Sander.  

 

De konstituerede sig således: 

Jens Kokholm: formand   Jørgen Thomassen: næstformand 

Hans Jørgen Knudsen: Kasserer Anna Sander: best.medlem 

Suppleanter: 1. suppleant – Bent Conrad Pedersen 

  2. suppleant – Lene Jakobsen 

 

6. Valg af delegeret til 

 landsmødet 2025. 

Er nogen interesseret i at deltage (max. 2) i landsmødet sidste 

weekend i oktober – sker henvendelse til Hans Jørgen Knudsen.  

Deltagelse er udgiftsneutral for deltagere.  



7. Evt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste generalforsamling: 

Marts 2026. 

 

Tak til Bent Conrad P.  

som dirigent. 

 

Referent: Vera Bagge 

Julefrokost for cyklister har i 2025 følgende som ansvarlige: 

Niels Kristian Overgaard og Kim Grünberger.  

Medlemsmødet / julefrokost afholdes: onsdag 3.12.25. 

 

Vore 12 ture – planlagt for 2025 er følgende: 

Søndag 27.4.25: Stendis søerne – Vera Bagge 

Søndag 4.5.25: Oddesund med bro og tårn – Niels K.Overgaard 

Søndag 25.5.25 Hodsager Kartoffelkælderen – Bente Sletting 

Mandag 2.6.25: Fur rundt – Rya & Jens Kokholm 

Onsdag 4.6.25: Salling Natursti – Niels Kr. Overgaard 

Torsdag 5.6.25: Pølseturen Grundlovsdag – Jens Kokholm 

Onsdag 18.6.25: Nissum Fjord rundt – Elisabeth Knudsen 

Søndag 29.6.25: Ørre – Bente Sletting 

Onsdag 30.7.25 Stauning flymuseum – Gunner Henriksen 

Søndag 3.8.25 Asp Møborg trolden Lotte Lokke Klokke – V.Bagge 

Onsdag 20.8.25 Gødstrup Sø -. Elisabeth Koefoed Pedersen 

Onsdag 3.9.25: Stubbergaard Sevel – Inger Abildgaard Jensen 

 

Skal der føjes flere ture på listen – så send til Vera Bagge – og 

der vil ske ajourføring og nyt bilag lægges på hjemmesiden. Tak.  

 

Jens Thomsen ønsker ikke at være fast turleder om onsdagen 

mere. Vi retter alle med stor respekt en kæmpe TAK til Jens 

Thomsen for hans indsats.  

Hvem skal så tage over??? 

Vera nævner at vi har før oplevet, at vi står og kigger på hinanden i 

en rum tid – før en deltager tager teten som turleder. Det dur 

ikke. Vi har over en tid været 3, der har skiftes som turleder, når 

Jens T har været i afbud, nemlig Jens Kokholm, Kjeld, Vera.  

Vera vil gerne være 1 af flokken, men 3 stk. er ikke nok til at 

skiftes, der skal i hvert fald være 5 stk., før det fungerer optimalt. 

Tænk over det. Vi er tit hen mod 20 stk. så det skulle nok være 

muligt at få navn på 5 stk., der vil skiftes som turledere.  

Lene Jakobsen giver udtryk for stor utryghed ved, når en flok 

på 20 cykler samlet. Lene nævnte forskellige fare-situationer.  

Som Bent Conrad sagde: I dag var vi 15 stk. over Idom/Bur og vi 

mødte kun meget hensynsfulde kæmpe traktorer, gyllevogne, 

bilister. Men vi skal være vagtsomme og vi skal læse trafikken godt 

og passe på os selv.  

Medlemstal i Cyklistforbundet Holstebro-afd.: 1.3.2025: 68 

 

Referat underskrevet af:  Hans Jørgen Knudsen, kasserer Vera Bagge, referent 

        Hans Jørgen Knudsen  Vera Bagge 
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